
Wijkplatform Stad Binnen de Linie 29 oktober 2015 
 

Locatie ’t Schipperscafé 
 
 
Opening 
 

 Welkom…er wordt geattendeerd op het feit dat er een audio opname wordt gemaakt. 
 

Mededelingen 
 

 Afwezig zijn: de wijkagent en de Wering. 

 Vanaf deze week krijgt u wekelijks het blad Helderberaad toegestuurd, gewezen wordt op het recht van inspreken bij 
de gemeente raad/commissies, tevens kan iedereen op de publieke tribune deze vergaderingen bijwonen. 

 Informatie krijgt u  via de mail, de veel bezochte facebook pagina 1600 ‘likes’ met een berichtbereik tussen de 
5000/6000 en Twitter.  

 Nieuw logo deels geïnspireerd op het logo van gemeente Den Helder. 

 Nieuwe website gaat volgende week de lucht in, in de website krijgt iedere buurt hun eigen pagina. 

 Whats app buurtpreventie op de website, het Wijkplatform SBDL is voornemens dit op te tuigen voor SBDL. 
 
 
 

 
Agenda: 
 

 Presentatie horeca Willemsoord  
Natte horeca naar Willemsoord. Verplaatsing van het glazen huis, geen koffieshops op Willemsoord. Parkeren ? Door de 
opzet van het plein is er genoeg aandacht. 

 5 Natte en eventuele droge horeca's  komen erbij 

 Parkeerplaatsen verplaatsen. 

 Bed and breakfast gelegenheid? 

 Nieuwe horeca gebouwen 

 Pias verplaatsen zodat je een doorkijk krijgt wat er op Willemsoord te beleven valt.  

 Terrassen. 

 Een brug plaatsen om makkelijk naar de overkant te komen. 

 Er komt/staat een maquette in de projectwinkel Stadshart Woningstichting, Spoorstraat 66-68. 
 

De presentatie wordt u nog toegezonden 
 

 Sociaal wijkteam  

 Het probleem van de GGZ bewoners drukken in bepaalde wijken te zwaar, het zou beter moeten worden vespreid, 
College is positief hierover. 

 Als wijkplatform moeten wij samenwerken om een voorstel te kunnen brengen naar de  politiek, om zo onze 
adviserende en signalerende rol uit te voeren 

 Je kunt als bewoner signaleren en melden aan KCC/WC 

 Allerlei zaken komen boven borrelen over de problemen in de wijken. 

 Suggestie, informeer de bewoners middels buurtblaadjes in de wijk over de wegen die te bewandelen zijn. 

 Wat is de rol en functie van bv het buurthuis?  

 Er zijn al spreekuren in diversen buurthuizen. 

 Wat kunnen wij bedenken of adviseren hoe we het naar de politiek kunnen brengen. 

 Straatvertegenwoordigers in de buurt? 

 Laat de buurthuizen meer informatie geven, vooral door de vrijwilligers aldaar. Zodat zij deze problemen kunnen 
doorgeven/melden  aan bv het KCC en de Omring. 

 Bewoners meer informeren waar ze met hun problemen naar toe kunnen door middel van een buurtkrantje of folder. 
Veel mensen weten niet waar ze terecht kunnen met hun problemen. 

 
 Buurtnieuws 

 Maranathakerk is open, de jeugdkamer draait goed 

 Sluisdijk stichting geeft een korte uiteenzetting over de slechte situatie van het pand waar ze inzitten. nieuwbouw? 
Andries wil graag bouwen op het Vinkenterrein, hij overhandigd dit verzoek aan de wethouder, compleet met een 
financiële paragraaf. 

 Ontmoeting in het groen: 
In gesprek met Victor Daams, om een aantal wajongers op te vangen. Ook een aantal jongvolwassenen kunnen op 
het Fort helpen. Van het asielzoekerscentrum willen wij op kleine schaal een aantal mensen in schakelen. 

 29 november a.s. wordt er als sluitstuk van de viering 100 jaar Tuindorp  winterfair georganiseerd, er is heel veel te 
doen o.a.: Braderie in Dickens stijl, een koor en een figurantegroep, een levende kerststal, culinaire tent met 
artiesten, en bovenop het fort een kerstboom zoals we kennen van de zendmast bij Lopik, een koets in Dickensstijl 
biedt rondritten aan, houtsculpturen zagen met kettingzagen, en uiteraard is Sinterklaas er ook.... 
 



 Rondje deelnemers 

 Grondwaterstand in de Visbuurt, er ligt nog een vraag over het gebied achter de Boerhaavestraat. Er is ruim aandacht 
aan geschonken, en reacties gekomen mbt tot het aanbrengen van zaken iz het grondwatermonitor wat nog tot 
December loopt. 

 Veel dak en Thuislozen lopen buiten omdat het huis overdag gesloten is. 
DNO-doen biedt zoveel mogelijk dagactiviteiten, er zijn twee goede vrijwilligers die mensen kunnen begeleiden. 
Na de winter komt er een oplossing voor dit probleem. Toekomst is zo, dat mensen worden opgevangen door de hele stad. De 
verbouwing van het pand ‘Wapen van Den Helder’ wordt voorbereid. Gemeente en Woningstichting staan hiervoor garant, er 
komt een FB pagina. Klanten DNO doen zijn geïnterviewd, wat is het dak en thuisloze opvang, wie zijn deze mensen  
Diana Vernooij zal het vervolg hiervan in het wijkplatform komen uitleggen. 

 Wanneer wordt de smederij Smit gesloopt? 
Het pand wordt gesloopt er is met alle omwonenden gesproken. 
De meeste mensen die er achter wonen, willen wel een stukje grond aan hun tuin toevoegen. Wordt er een grondonderzoek 
gepleegd? nee......want er komen geen woningen te staan, grond in stedelijke gebieden zijn sowieso vervuild, hier krijg je 
normaal gesproken niet eens een schoon grond verklaring voor, er zal dus maar een bepaalde een mate van sanering 
plaatsvinden. 

 Verzocht wordt om de gemeentelijke vuilnis en veegwagens te voorzien van de tekst, wij de straat u de stoep.  

 Verzocht wordt om bordjes te plaatsen bij de ondergrondse containers. Met het meld nummer van HVC 0800-0700  

 De Buiten Beter app werkt niet altijd goed. 
Dit wordt uitgezocht. 

 Bij hoek Coenraad Bot/Schapendijkje is een paaltje omgereden>>>>> KCC 
 Wat is de status van de verhuizing van de Islamitische vereniging naar de Lupinestraat? 

Er is een bijeenkomst voor de directe 50 omwonenden gehouden, dit was naar aanleiding van een melding over ernstige 
onrust, deze avond is positief verlopen. Aangeraden/verzocht  wordt om een nieuwsbrief, welke door de Stichting wordt 
gestuurd aan de bewoners van de straten om hun pand heen.  

 Buurthuis de Beuk. Is er een contactpunt in de Beuk? De Indische buurt wordt ook niet vertegenwoordigd in het 
wijkplatfrom. 

Er wordt serieus gedacht om het spreekuur van de wijkconciërge ook in buurthuis de Beuk op te tuigen. Erkent wordt dat er 
voor de Indische buurt evenals de van Galenbuurt, een gat zit qua vertegenwoordiging van een buurthuis/bewoners 
belangenvereniging, ,het wijkplatform werkt hieraan. 

 Misschien is het een idee om het logo WP toe te voegen bij een krantenbericht om op te vallen. 

 Voetbalveldje Kanaalweg, er was laatst een informatie avond, wat is daar uit voort gekomen? 
Er kwam 1 bewoner met 14 handtekeningen omdat deze tegen een kooiconstructie zijn ivm geluidoverlast . 
De gemeente gaat het veldje opwaarderen tot een waardig speelveldje, maar zonder kooiconstructie. De intentie is om dit 
volgend jaar te gaan realiseren, en komen binnenkort met een voorstel. 

 Morgen de 30
e
 oktober is er voor de 8

e
 keer een Halloween avond, ook dit keer in Fort Kijkduin, dit is een 

samenwerking van het Jongerenwerk de Wering met alle Tienercentra en Tienerhuiskamers, Sikina, Figurantengroep 
Ouderwetz e.a, alles wordt mogelijk gemaakt door/met in totaal 200 vrijwilligers 
 

 
Volgende vergadering 10 december  
 
 
Matrix 
Acties voortkomend uit de vergadering zijn:  

 29-10-2015 
Whats app buurtpreventie op de website, het Wijkplatform SBDL is voornemens dit op te tuigen voor SBDL. 
 

 29-10-2015 
Buiter Beter App laat soms wat te wensen over, dit aandragen bij de app bouwer. 
 

 29-10-2015 
Islamitische stichting benaderen mbt informatie verstrekking richting omwonenden, over de voorgenomen verhuizing. 
 

 29-10-2015 
Verzoek indienen om borden met het gratis meld nummer 0800-0700, en deze te plaatsen bij ondergrondse container.... voor 
het melden van gedumpt grofvuil 
 

 29-10-2015 
Verzoek om bestickering op gemeentelijk borstel/veegwagens ed, met de leus. 
'Wij de straat, U de stoep' 
 

 29-10-2015 
Erkent wordt dat er voor de Indische buurt evenals de van Galenbuurt, een gat zit qua vertegenwoordiging van een 
buurthuis/bewoners belangenvereniging, het wijkplatform werkt hieraan. 
 

 29-10-2015 
Voortaan het logo WP toevoegen bij een krantenbericht om beter op te vallen. 
 


